
Александар Вучић: У заједничкој изјави САД и ЕУ, као и у изјави КФОР и НАТО не постоји ништа лоше за Србе. Захвалан сам Американцима
петак, 30 децембар 2022 16:23

Председник Србије Александар Вучић изјавио је да је пре наставка дијалога са
Приштином неопходно да међународна заједница испуни оне гаранције које је већ
дала и да се понаша у складу са оним што је обећано.

  

  

„Молим их да се понашају у складу са оним што је обећано… Јутрос сам звао европске
представнике и рекао им: ‘Поведите рачуна, ситуација је много опаснија и тежа него што
мислите'“, рекао је Вучић новинарима у Председништву.

  

На питање како посматра иницијативе представника међународне заједнице да се
уклањање барикада на Косову искористи и за наставак дијалога Београда и Приштине,
Вучић је рекао да је за њега важно да се испуне ствари из гаранција које су већ дате.

  

 1 / 4



Александар Вучић: У заједничкој изјави САД и ЕУ, као и у изјави КФОР и НАТО не постоји ништа лоше за Србе. Захвалан сам Американцима
петак, 30 децембар 2022 16:23

Вучић је рекао да се веома плаши неодговорности појединих међународних
представника и „бахатости приштинских власти“.

  

„У првој половини јануара очекујем да ми дођу великани и великаши из света и да ми
кажу да морамо да постигнемо споразум. Тешко време нас очекује по питању Косова и
Метохије али борићемо се. И до сада смо се борили и изборили и сачували мир и
стабилност“, рекао је он.

  

У изјавама ЕУ и САД, али и НАТО нема ничег лошег за Србе

  

Председник је истакао да у заједничкој изјави ЕУ и САД, као и у изјави КФОР, односно
НАТО, после којих су Срби са севера Косова уклонили барикаде, не постоји ништа лоше
за Србе, и да у тим изјавама не постоји „ниједна тачка којом се умањују права Срба и
којој се Србима намеће било која обавеза“.

  

„У папиру НАТО први пут имамо нешто што се односи на све стране, имамо гарантије да
оно што Приштина назива својом војском, безбедносним снага, у изјави која није ‘интер
партес’ између Албанаца и НАТО, не може да дође на север без сагласности не само без
сагласности НАТО већ и без сагласности локалних Срба и Србије. Никад то нисмо имали
до данас“, казао је председник.

  

Навео је да је у том документу важно што неће бити гоњени људи за учешће на
барикадама.

  

„Тамо није било мртвих ни рањених. Немате за шта да гоните људе на барикадама“,
казао је Вучић.

  

Он је рекао да је захвалан Американцима што су инсистирали да ће уз ЕУ, пратити сваки
од процеса које Приштина води како не би могла да осуђује људе попут Николе
Недељковића.

  

 2 / 4



Александар Вучић: У заједничкој изјави САД и ЕУ, као и у изјави КФОР и НАТО не постоји ништа лоше за Србе. Захвалан сам Американцима
петак, 30 децембар 2022 16:23

„То је добро за нас. Јесмо ли успели да постигнемо то да не улазе са дугим цевима, што
је био захтев Срба, не пише то у том документу, нити је било ко из света хтео да
пристане на то али радимо на томе и боримо се за то. А ја их молим да то не раде јер ће
изазвати реакцију српског народа, а ври код Срба“, казао је Вучић.

  

Додао је да српски народ на Косову и Метохији хоће да зна да живи у Србији, а не у
некој другој држави.

  

„Јесмо ли ми данас у таквој позицији у свету, да нам то потврде велике западне силе, па
неће то да нам потврде. Они долазе да ми потврдимо да је то нека друга држава што
неће да добију од нас“, казао је председник.

  

Лицемерни су и они који би да ратују и они који би да предају Косово на тацни

  

Вучић је рекао да нема проблем са људима који мисле да је Косово независно, наводећи
да је „то њихова ствар“, а да он мисли „да имамо Устав земље који је обавезан да поштује
све док се не промени“.

  

Вучић је на конференцији за новинаре у Председништву рекао да је, по питању
решавања проблема на Косову, „лицемерје људи по кафанама који би тобоже да ратују,
али да неки други ратује, а не они и њихова деца“, а да су „лицемерни и они који би све
да предају на тацни“.

  

Поводом последње кризе на северу Косова, Вучић је критиковао медије који су објавили
да су њихови новинари на путу ка Рашкој, где су били позвани на конференцију за
новинаре поводом његовог сусрета са представницима Срба, видели шест хаубица
окренутих према Косову, наводећи и да нису видели добро, односно да их је било више
од тог броја.

  

Вучић је објаве у медијима да је током кризе на северу Косова, Еулекс нападнут
шок-бомбом од стране Срба, прокоментарисао да се „и деца од шест година смеју на те
глупости“.
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Рекао је и да је Војска Србије, поводом подизања борбене готовости због кризе на
северу Косова, „имала највећи одзив икада“, и да су „имали много бољи одзив него
Албанци“ на Косову.

  

Према његовим речима, не постоји препрека да Срби који су били на барикадама
учествују у преговарачком процесу са властима у Приштини.

  

(Н1)
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